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dot. wzmocnienia sygnalu przekaźnika na Parkowej Górze w Mieroszowie

Zwracam się z zapytaniem czy Urząd Miasta może wystąpić do operatora

przekaźnika, który znajduje się na Parkowej Górze o wzmocnienie sygnału?

Mieszkańcy Mieroszowa opłacają abonament radiowo- telewizyjny, a posiadają tylko

7 kanałów. Natomiast w gminach ościennych jest ich około 30.
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